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Universitats catalanes. Universitat de Lleida 
 
RESOLUCIÓ de 19 d’abril de 2023, per la qual s'ordena la publicació del pla d'estudis del títol de Màster 
Universitari en Direcció Esportiva. 
 
Ajuntament de Berga 
 
EDICTE sobre aprovació del Reglament d'ús del Centre esportiu municipal el Tossalet de Berga (exp. 
X2023000491). 
 
Ajuntament de Constantí 
 
EDICTE sobre aprovació definitiva del Projecte executiu de sala de formació del camp de futbol municipal 
(exp. 785/2023). 
 
Ajuntament de Palamós 
 
EDICTE sobre publicació al BOPG de la modificació de l'Ordenança general reguladora de l'ús de les 
instal·lacions esportives municipals. 
 
 

 
 
 
 
 

26.04.2023 
 

Ajuntament de Sant Feliu de Codines 
 
Aprovació inicial del Projecte de renovació de la gespa artificial i adequació de l'entorn al Camp de Futbol 
Francesc Garriga. 
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ALTRES PUBLICACIONS D’INTERÈS 
 

 

GENERALITAT DE CATALUNYA . SALA DE PREMSA. 

1) El Govern destina 5,3 milions d'euros als consells esportius per promoure l'esport escolar a 
Catalunya 
 

• Aquesta xifra referma l’aposta del Govern per un model d'esport escolar que afavoreix la 
màxima participació d’infants i adolescents en activitats fisicoesportives 

 
El Govern ha autoritzat el Consell Català de l’Esport, adscrit al Departament de la Presidència, a destinar 
5.350.000 euros als consells esportius de Catalunya per desenvolupar diversos programes d’esport escolar 
del curs 2022-2023. 
 
Aquests ajuts beneficiaran 44 consells esportius del país per fer front a la seva gestió i al desenvolupament 
del Pla Català d'Esport a l'Escola (PCEE) i els Jocs Esportius Escolars de Catalunya (JEEC), dos dels 
programes d’esport escolar impulsats pel Govern per promoure l’activitat física com a eina educativa, 
saludable i de valors entre el jovent. L’any 2023 es destinaran 4.280.000 euros i el 2024, 1.070.000 euros. 
 
Aquesta xifra referma l’aposta del Govern per un model d'esport escolar que afavoreix la màxima participació 
d’infants i adolescents en activitats fisicoesportives, en el marc del Pla Estratègic d'Esport Escolar de 
Catalunya, 2020-2030, i que reforça la pràctica de l’esport i l’activitat física com a motor de cohesió i 
transformació social a Catalunya. 
 
2) Primera reunió de la Taula de l'Esport i de l'Activitat Física per reforçar l'impacte positiu de l'esport 
a la societat 
 

• És un òrgan transversal que reuneix representants dels departaments de la Presidència, 
Empresa i Treball i Salut amb agents institucionals, socials i econòmics del sector esportiu 

• La consellera de la Presidència, Laura Vilagrà Pons, que ha presidit la Taula, ha destacat que 
la iniciativa pretén “reforçar els beneficis de l’esport en la millora de la qualitat de vida i la salut 
física i mental de les persones” 

 
Tret de sortida a la Taula de l’Esport i de l’Activitat Física. El Govern i el sector esportiu català han realitzat, 
avui, la primera trobada d’aquest nou òrgan transversal. La Taula ha reunit la consellera de la Presidència, 
Laura Vilagrà Pons, els consellers d’Empresa i Treball, Roger Torrent i Ramió, i de Salut, Manel Balcells Díaz, 
i agents institucionals, socials i econòmics del sector esportiu per tal de treballar en propostes que ajudin a 
reactivar el món de l’esport i a donar resposta a les seves necessitats 
 
L’òrgan s’ha constituït avui durant la primera reunió i ha designat la consellera Vilagrà com a presidenta de la 
Taula. Vilagrà ha destacat que la iniciativa pretén “reforçar els beneficis de l’esport en la millora de la qualitat 
de vida i la salut física i mental de les persones”. Un segon objectiu és potenciar la importància del sector 
esportiu en el teixit econòmic i social del país. I és que, per l’executiu, segons ha recalcat, l’esport és una 
“eina de cohesió territorial i transformació social”. 
 
“La connexió entre institucions i món esportiu crea una xarxa que dona solidesa a l’esport català. Una aliança 
que segellem perquè l’esport i l’activitat física siguin cabdals en la transformació de país i siguin un pilar de 
país”, ha remarcat la consellera de la Presidència. Segons Vilagrà, l’aposta del Govern es demostra amb 
òrgans transversals i interdepartamentals com la Taula i l’augment pressupostari: “més diners pel sector 
esportiu per recolzar federacions i clubs i l’esport femení”, ha destacat. 
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CONSEJO SUPERIOR DE DEPORTES (CSD) 

El Consell de Ministres autoritza la concessió de 18 milions d'euros per a l'organització de la Copa 
Amèrica de Barcelona 
 
És el tercer esdeveniment esportiu amb més impacte econòmic al país amfitrió, després dels Jocs Olímpics i 
el Mundial de Futbol 
 
Madrid, 25 d'abril de 2023. El Consell de Ministres, a petició del ministre de Cultura i Esport, Miquel Iceta, 
ha aprovat avui l'acord pel qual s'autoritza el Consell Superior d'Esports (CSD) la concessió d'una subvenció 
nominativa, per import de 18 milions d'euros, a la Fundació Barcelona Capital Nàutica AC24, per a la 
celebració de la Copa Amèrica de Barcelona. 
 
Es tracta d'import ja recollit en els Pressupostos Generals de l'Estat per a l'any 2023, amb càrrec a l'aplicació 
pressupostària 24.106.336A.461 del pressupost del CSD, que té la finalitat de cobrir totes les despeses 
directament vinculats a la designació de Barcelona com a seu de la XXXVII Copa Amèrica i l'organització de 
la competició, que es durà a terme entre agost i novembre de 2024. 
 
La Fundació Barcelona Capital Nàutica AC24 és l'encarregada, en virtut del conveni signat entre el Ministeri 
de Cultura i Esport, el Departament d’Empresa i Treball de la Generalitat de Catalunya, l'Ajuntament de 
Barcelona, el Consorci de Turisme de Barcelona i la pròpia fundació, de la coordinació de les actuacions 
necessàries per a l'organització de l'esdeveniment. 
[...] 
 
 

SECRETARIA GENERAL DE L’ESPORT I L’ACTIVITAT FÍSICA (SGEAF) 

El Catalonia Open WTA 125 de tennis femení, presentat al Club Tennis Reus Monterols 
 
El Club Tennis Reus Monterols ha acollit avui la presentació del Catalonia Open WTA 125-Trofeu Internacional 
Reus Costa Daurada, del qual serà amfitrió de l’1 al 7 de maig. Aquesta prova del circuit professional femení, 
organitzada per la Federació Catalana de Tennis (FCT) amb el suport d’Esportcat, escalfa motors i avui se 
n’ha fet un nou acte promocional, amb la presència del representant territorial de l’Esport a Tarragona, Aleix 
Rom. 
 
Aleix Rom, acompanyat del representant territorial de l’Esport a les Terres de l’Ebre, Joan Barberà, ha desitjat 
“molt èxits i encerts” per aquest torneig que arrencarà el proper dilluns 1 de maig i que neix de l’aliança 
estratègica entre la FCT i la Secretaria General de l’Esport i de l’activitat Física de la Generalitat de Catalunya 
per impulsar l’esport femení i generar visibilitat i referents. A més, ha assegurat que la setmana vinent Reus 
serà “capital del tennis arreu del país” perquè “es tracta d’un esdeveniment molt important i potent”. 
 
Per la seva banda, Josep Cuerba, regidor d’Esports de l’Ajuntament de Reus ha afirmat que “la ciutat de Reus 
està encantada de fer un esdeveniment d’aquestes característiques. Estem oberts a l’esport, i de ben segur 
que serà un èxit. Animo tothom a venir per gaudir d’un gran nivell de tennis”. 
 
Noemí Llauradó, presidenta de la Diputació de Tarragona; posava èmfasi en el nom del torneig. “Costa 
Daurada és una de les nostres marques turístiques de la demarcació, i això vol dir molt. Sabem que 
esdeveniments d’aquest tipus tenen un impacte impressionant en el sector turístic de Reus, però també de 
tot el que és la Costa Daurada i, fins i tot, Terres de l’Ebre”, ha explicat. 
[...] 
 
 

INSTITUT NACIONAL D’EDUACIÓ FÍSICA DE CATALUNYA (INEFC) 

El Govern consolida l'aposta per l'esport femení i igualitari amb el congrés 'La igualtat en Joc' 
 
El Govern ha presentat avui el congrés ‘La igualtat en Joc’, que tindrà lloc a l’INEFC Barcelona del 26 al 28 
d’abril i es convertirà en un acte per a la transferència de coneixement i l’intercanvi d’experiències al voltant 
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de l’esport femení a Catalunya. Especialistes en la matèria de reconegut prestigi debatran sobre les 
estratègies que cal seguir per afavorir la igualtat en el món de l’esport. A l’acte, que s’ha fet al Palau de la 
Generalitat, hi ha participat la consellera de la Presidència, Laura Vilagrà Pons; la consellera d’Igualtat i 
Feminismes, Tània Verge Mestre, i la secretària general de l’Esport i de l’Activitat Física, Anna Caula i Paretas. 
 

Durant la presentació, la consellera de la Presidència, Laura Vilagrà Pons, ha assegurat que el Congrés 
serà una “plataforma de transferència de coneixement” que permetrà concretar accions i “fer polítiques 
públiques de més impacte, més eficients i més eficaces” sobre l’esport femení i inclusiu a Catalunya. En 
aquest sentit, la consellera ha recordat l’aposta del Govern per l’esport femení i ha insistit que “volem un 
país més just, més igualitari, més feminista”. L’esport és una “bona eina per potenciar i arribar a aquest 
país que anhelem”, ha afegit. La consellera ha parlat “d’impuls decisiu a l’esport femení i inclusiu” i ho 
ha exemplificat amb l’increment de recursos, la visualització de dones esportistes com a referents i, ara 
també, amb el congrés ‘La igualtat en Joc’. La consellera ha vaticinat que seran tres dies “intensos” de 
debat amb temes rellevants com l’esport segur, els plans igualtat o la promoció i patrocini de l’esport 
femení: “Volem més directives, més tècniques, més dones a tots els nivells”, ha reblat. 
[...] 
 
 

INSTITUT BARCELONA ESPORTS (IBE) 

Torna el “Corre, salta i juga… Joc perdut!” 
 
La clàssica activitat de psicomotricitat infantil, organitzada per l’Institut Barcelona Esports i adreçada a 
l’alumnat de P5, se celebrarà a diferents ubicacions de la ciutat del 25 al 28 d’abril. 
 
El “Corre, salta i juga… Joc Perdut!” consisteix principalment en una actuació teatral on es promouen diferents 
tipologies de jocs tradicionals: de persecució, pilota, córrer, saltar, guixats al terra… En aquesta edició, hi 
participaran prop de 5.000 infants procedents de 142 escoles infantils repartides per tota la ciutat. 
 
L’activitat es portarà a terme en dos torns, el primer a les 9:30 hores i el segon a les 10:50, a les següents 
ubicacions durant els propers dies: 
 

• El 25 d’abril a la Plaça Margarida Xirgu 

• El 26 d’abril a la Plaça de la Sedeta 

• El 27 d’abril a la Plaça Major de Nou Barris 

• El 28 d’abril al CEM La Mar Bella 
 
Amb els 27 anys que porta en marxa el projecte, l’Institut Barcelona Esport ha tingut la voluntat d’impulsar 
l’activitat física i motriu entre la ciutadania més jove promovent l’adopció i l’aprenentatge d’hàbits 
saludables a través de la diversió, la cultura i l’esport. 
 
 

COL·LEGI DE PROFESSIONALS DE L’ACTIVITAT FÍSICA I L’ESPORT (COPLEC) 

El COPLEFC es reafirma, evidentment, com a garant de la professió 
 
El COPLEFC es reafirma com a garant de la professió i l'Assemblea valida un 2022 de creixement 
 
El dia 20 d'abril va ser convocada a les instal·lacions de l'INEFC de Lleida una nova Assemblea General del 
Col·legi de Professionals de l'Activitat Física i de l'Esport de Catalunya (COPLEFC), que va servir per aprovar 
els comptes de l'any 2022, uns números que "són correctes i estan lliures d'errors materials", tal com van 
manifestar des de la firma d'autoria Faura-Casas. A més, també es va donar per vàlida la Memòria d'activitats, 
que un vídeo de poc més de cinc minuts intenta sintetitzar. 
 
L'acte, en doble format, presencial i telemàtic, com a recurs que facilita la participació i transparència envers 
el col·lectiu, es va fer novament a Lleida, tot recuperant la voluntat de la Junta de trepitjar el territori gràcies 
al volgut caràcter itinerant de l'Assemblea i com a mostra de suport als professionals escampats per tot 
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Catalunya. Una decisió que el Dr. Xavier Peirau Terés (col. 5712 i director de l'INEFC Lleida) va agrair amb 
un "Gràcies per venir aquí ara que fem 40 anys. Això és casa vostra". En aquest sentit, el president Pere 
Manuel Gutiérrez (col. 8570) també va exposar altres raons que enguany se sumaven al desig inicial, com el 
reconeixement al Dr. Fredy Joven Pérez (col. 4460), guardonat amb el Premi de Reconeixement a la 
Trajectòria Professional del COPLEFC i també amb el Premio Consejo COLEF 2023 acabat de concedir. 
Igualment, va remarcar la descentralització del Col·legi lloant la tasca dels Serveis Jurídics, el lleidatà Gabinet 
Culleré, del qual va avançar que el 2023 continuarà fent una gran feina, perquè la voluntat de defensa de la 
professió és insubornable. També va esmentar la responsabilitat informàtica delegada a Lleida per a tota la 
corporació. 
 
En el seu torn d'intervenció, primer la gerent Alèxia Pérez García (col. 10230) i després Landelino Culleré, 
que va exposar un resum sintètic del que va significar el 2022 en matèria jurídica, van insistir en la 
jurisprudència que s'ha anat acumulant al Tribunal Superior de Justícia de Catalunya (TSJC), una realitat que 
per a Culleré permet que "els jutjats ordinaris ja s'hi refereixin" i que facilita que es vagin guanyant tots els 
recursos que es van interposant. No va amagar la voluntat conciliadora i formativa adreçada als ens 
municipals, gràcies a les trobades amb les associacions municipalistes. També va destacar la feina que no 
arriba als jutjats, mitjançant les orientacions que s'ofereixen quan el Col·legi és consultat. El resultat és que 
"els ajuntaments estan creient més en la Llei 3/2008 i estan admetent que les persones han de tenir la titulació 
que s'hi estableix". 
[...] 
 

UNÍO DE FEDERACIONS ESPORTIVES DE CATALUNYA (UFEC) 

La UFEC, a la reunió de seguiment del projecte Neets Needs Sport (NNS) a Budapest 
 
ACCIÓ SOCIAL I INTERNACIONAL 
 
Projecte europeu destinat a donar suport a joves sense estudis ni feina. S’utilitza l’esport com a eina de treball 
i vehicle per aconseguir la inserció laboral dels participants. 
 
Aquesta setmana s’ha celebrat la reunió de seguiment del projecte Neets Needs Sport (NNS) a Budapest, 
conjuntament amb els partners de Restorative Justice for All International Institute cic (Regne Unit), Complexul 
Cultural Sportiv Studentesc Tei (Romania) i Oltalom Sportegyesulet (Hongria). 
 
La UFEC ha estat representada per Milena de Murga, Cap del Departament d’Acció Social i Internacional, i 
Roger Amat, estudiant en pràctiques.  
 
El NNS és un projecte europeu destinat a donar suport a joves sense estudis ni feina. S’utilitza l’esport 
com a eina de treball i vehicle per aconseguir la inserció laboral dels participants. 
[...] 
 
 

El present recull jurídic s’elabora amb caràcter informatiu per la Secció Jurídico Administrativa de la Gerència de Serveis d’Esports de la Diputació 
de Barcelona.   

Inclou la normativa publicada als diaris oficials (BOE, DOGC i BOP) rellevant en l’àmbit esportiu i/o dels ens locals així com altres informacions 
d’interès publicades en llocs webs d’institucions vinculades a l’àmbit esportiu o d’informació general. S’adjunten enllaços als documents per a 
la seva consulta. 
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